专业学位硕士研究生培养方案     
                                                        Professional Master’s Program


风景园林硕士
（学科代码:0953）
学科简介 
东南大学（原国立中央大学、南京工学院）风景园林研究始于20世纪30年代，现为东南大学“985”和“211”重点建设学科，江苏省重点学科、优势学科（培育）。本学科在园林与景观设计、风景园林历史理论与遗产保护、游憩与景观建筑设计、数字景观及其技术等研究方向处于国内领先地位，在大地景观规划与生态修复、风景园林工程与技术等方向也具有全国性影响。学科目前拥有一级学科风景园林学硕士、博士学位授权点与博士后流动站，学科带头人为成玉宁教授，现拥有一支成果丰硕、年富力强的学科团队。本学科立足本土、锐意创新，近年来主持（参加）国家自然科学基金十余项，先后获得科研、教学成果奖励十余项，国家级、省部级优秀设计奖共计四十余项。
培养目标
掌握马列主义毛泽东思想和邓小平理论，热爱祖国，遵纪守法、学风严谨，实事求是，有良好的敬业精神和合作精神。
适应未来国家建设需要、适应未来科技进步，掌握本学科基础理论、专业知识、法规、发展趋势，掌握解决工程问题的先进设计方法和现代技术手段，专业能力全面；对专业前沿较熟悉，对相关交叉学科领域有较广泛的了解；能胜任工程项目的研究、设计、施工、管理等工作，具有良好的创新思维、国际视野与本土意识，以及工程设计能力、组织协调能力的创新型应用人才。
熟练掌握一门外语。

培养标准及实现矩阵
我校全日制风景园林学专业学位研究生教育定位于培养未来优秀创新型、设计型、实践型的高层次专业人才，主要从事风景园林的规划设计与相关研究工作，应达到如下知识、能力与素质要求：

⑴ 具有丰富的人文科学素养、强烈的社会责任感和良好的职业道德；

⑵ 具有良好的市场、质量和安全意识，注重环境保护、生态平衡和可持续发展；

⑶ 掌握扎实的风景园林设计原理与方法、相关技术和本专业的理论知识，了解本专业的前沿发展现状和趋势；

⑷ 具有创新性思维和系统性思维的能力；

⑸ 具有综合运用所学科学理论方法和技术手段独立地分析和解决风景园林专业问题的能力；

⑹ 具有信息获取、知识更新和终身学习的能力；

⑺ 熟悉本专业领域技术标准，相关行业的政策、法律和法规；

⑻ 具有良好的组织管理能力、较强的交流沟通、环境适应和团队合作的能力；

⑼ 具有国际视野和跨文化环境下的交流、竞争与合作的基本能力。

全日制风景园林专业硕士研究生的培养标准实现矩阵如下：

	序号
	知识、能力与素质要求
	实现途径（课程、实践环节、讲座、活动等）

	1
	具有丰富的人文科学素养、强烈的社会责任感和良好的职业道德
	课程：中国特色社会主义理论与实践研究、自然辩证法概论、景园历史理论专题、景园文化专题、中国传统文化与思想政治教育、科技革命与比较现代化、社会心理学等。

	2
	具有良好的市场、质量和安全意识，注重环境保护、生态平衡和可持续发展
	课程：现代景观设计理论与方法、自然辩证法概论、景园实践环节、景园规划与设计专题研究、风景园林建筑专题、风景与游憩专题、景园文化专题、城市理论前沿、城市与建筑遗产保护理论前沿等

	3
	掌握扎实的规划原理、规划技术和本专业的理论知识，了解本专业的前沿发展现状和趋势
	课程：现代景观设计理论与方法、景园规划与设计（公共课）、景园实践环节、景园生态学专题、景园植物学专题、景园学科前沿、景园技术前沿、景园规划与设计专题研究、风景园林建筑专题、景园历史理论专题、景园工程技术专题、风景与游憩专题、景园文化专题等

	4
	具有创新性思维和系统性思维的能力
	课程：现代景观设计理论与方法、景园规划与设计（公共课）、景园学科前沿、景园技术前沿、建筑理论前沿、建筑设计理论前沿、建筑历史前沿、建筑技术发展前沿、城市设计前沿、城市理论前沿、城市与建筑遗产保护理论前沿等。系列学术研讨（seminar）。

	5
	具有综合运用所学科学理论方法和技术手段独立地分析和解决规划问题的能力
	课程：现代景观设计理论与方法、景园规划与设计（公共课）、景园实践环节、景园生态学专题、景园植物学专题、景园学科前沿、景园技术前沿、自然辩证法概论、景园规划与设计专题研究、风景园林建筑专题、景园历史理论专题、景园工程技术专题、风景与游憩专题等。专业实践：企业实习。系列学术研讨（seminar）。

	6
	具有信息获取、知识更新和终身学习的能力
	课程：现代景观设计理论与方法、景园规划与设计（公共课）、硕士学位外语、专业外语文献研究、景园学科前沿、景园技术前沿、建筑理论前沿、建筑设计理论前沿、建筑历史前沿、建筑技术发展前沿、城市设计前沿、城市理论前沿、城市与建筑遗产保护理论前沿等。专业实践：企业实习。系列学术研讨（seminar）。

	7
	熟悉本专业领域技术标准，相关行业的政策、法律和法规
	课程：现代景观设计理论与方法、景园规划与设计（公共课）、职业素质教育、专业外语文献研究、景园工程技术专题、现代房地产投资与开发等。专业实践：企业实习。

	8
	具有良好的组织管理能力、较强的交流沟通、环境适应和团队合作的能力
	课程：现代景观设计理论与方法、景园规划与设计（公共课）、景园规划与设计专题研究、风景园林建筑专题、现代房地产投资与开发等。专业实践：企业实习。系列学术研讨（seminar）。

	9
	具有国际视野和跨文化环境下的交流、竞争与合作的基本能力
	课程：现代景观设计理论与方法、景园规划与设计（公共课）、景园学科前沿、景园技术前沿、建筑理论前沿、建筑设计理论前沿、建筑历史前沿、建筑技术发展前沿、城市设计前沿、城市理论前沿、城市与建筑遗产保护理论前沿、现代房地产投资与开发等。系列学术研讨（seminar）。


研究方向

（1）园林与景观设计

（2）风景园林历史理论与遗产保护

（3）游憩与景观建筑设计

（4）大地景观规划与生态修复

（5）风景园林工程与技术

（6）数字景观及其技术

培养年限

一般为2-3年，在校年限最长为4年。
学分要求和课程设置（见附表）
导师制度

根据硕士生导师的专业资质和项目合作需要等具体情况，研究生培养原则上采取由校内导师和企业导师共同构成的“双导师”制，以校内导师指导为主，企业导师参与企业实践类课程、学位设计的选题和答辩等环节的指导工作，相关事宜由双导师共同商定。
专业实践（企业实习）
由学院统一联系和认定研究生实习设计企业（基地），建立规范的企业培养计划；承担实习的企业（基地）必须具备一定资质，在业内享有良好声誉，而担任企业导师的人员应具有高级职称。

校内导师如在本校设计单位或工程中心具备专业资质，硕士生的专业实践也可主要由校内导师指导完成，但仍需企业导师的协助。。

硕士生须在完成所有学位课程的学习后，征求院系、导师和联合培养企业的意见，于第三至第五学期内，选择合适时间段完成不少于一年的企业实习。
学位设计/学位论文
风景园林硕士专业学位设计或学位论文应独立完成，要体现研究生综合运用科学理论、方法和技术解决实际问题的能力。其选题应当是风景园林建设中存在的主要问题或者是具有一定规模和功能要求的规划设计项目，具有一定的理论意义和应用价值。学位设计成果主要包含两部分内容：实践项目的文本图件和相关的分析研究，且两者之间必须在内容上具有密切的关联性，文本图件为学位设计质量评估的核心内容。学位论文必须是一篇系统、完整的学术论文，选题应当反映专业发展的现实问题与理论探索，做到理论与实践相结合，并能够结合实践展开实证研究。
开题
硕士生须在第三学期完成学位设计或学位论文的开题。选题方向由双导师共同商定，须结合国民经济建设、学科发展需要或是导师研究方向，针对生产或工程中的实际问题选择具有一定应用前景和创新价值的课题；开题报告须经相应的专家委员会讨论，通过后报院系审定确认。

文献阅读

在论文选题及研究方向范围内至少阅读文献20篇，其中外文文献10篇，完成一篇综述。

成果要求
学位设计应结合具有学术价值和实践意义的实际工程项目，在文献查阅和调查研究的基础上完成，其独立承担部分须达到可明确界定的的工作量和相应深度，且具有一定的创新性。。

其中，文本图件的工作量不宜少于8张A1图纸，研究报告的字数1万至1.5万字。要求设计问题明确，思路清楚设计思维系统清晰、图件表达完整充分，报告研究报告与学位设计的内容应有明确的相关性，文笔简洁报告要求论述准确、文笔流畅，图文并茂。
学位设计的文本图件应强调“工程性和职业性”，须做到布局设计合理、图件完整清晰、技术文档齐全，数据准确，内容和深度须符合相应的行业规范和制图标准；学位设计的研究报告则应强调“研讨性”，内容和深度须超越于一般的工程性说明，基于工程项目的实践在理论认知、技术方法等方面有所研讨和提炼，图文并茂，且具有一定的先进性和推广应用价值。
学位论文应符合学校规定，必须是一篇系统、完整的学术论文，选题需反映社会发展的实际需求与重大关切，理论与实践相结合，结合实践展开实证研究，要求观点鲜明、立论正确、实证充分、论述严谨，文笔简洁流畅，图文并茂，注释标注等符合学术规范。

硕士生在学期间应在本学科范围内积极参加学术研讨活动至少2次并撰写学术论文1篇，选听讲座至少8次，其中必须选听学风建设、法律、心理健康讲座至少1次，考核合格后计1学分。

答辩

硕士生须在培养年限内完成毕业设计成果后进行答辩。答辩由院系组织，在院系规定的统一时段内进行。学位设计的评阅人和答辩委员会成员中，应至少包含1名相关行业实践领域具有高级专业技术职务的专家。
附表： 
	课程

类别
	课程编号
	课程名称
	开课
时间
	学时
	学分
	授课方式
	考试方式
	备注

	学位课
	A
公共学位课程
	S000301
	中国特色社会主义理论与实践研究
	春秋季
	36
	2
	授课
	考试
	必修

	
	
	S000151
	学位英语
	春秋季
	72
	4
	授课
	考试
	必修

	
	
	B000113
	中国概况
	秋季
	36
	2
	授课
	考试
	留学生选

	
	
	S000156
	汉语
	春秋季
	120
	4
	授课
	考试
	留学生选

	
	
	合计6学分

	
	B
专业基础学位课程
	S001401
	现代景观设计理论与方法
	秋季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	必修

	
	
	S001403
	景园规划与设计
（公共课）
	秋季
	36
	2
	研讨
	考查
	必修

	
	
	合计4学分

	
	C
专业必修学位课程
	S000908
	专业实践（企业实习）
	春秋季
	108
	3
	研讨
	考查
	必修

	
	
	S000129
	职业素质教育
	春季
	18
	1
	面授讲课
	笔试
	必修

	
	
	S001415
	景园生态学专题
	秋季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	必修

	
	
	S001420
	景园植物学专题
	春季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	必修

	
	
	合计8学分

	D

非学位课
	专

业

限

选

课
	S001418
	景园学科前沿
	春季
	18
	1
	授课研讨
	考查
	限选

	
	
	S001417
	景园技术前沿
	春季
	18
	1
	授课研讨
	考查
	限选

	
	
	S000302
	自然辩证法概论
	春秋季
	18
	1
	授课
	考试
	限选

	
	
	合计3学分

	
	专

业

选

修

课


	S001404
	景园规划与设计专题研究
	秋季
	36
	2
	研讨
	考查
	选修课程总学分不少于7学分

	
	
	S001405
	风景园林考查
	秋季
	36
	2
	研讨考查
	考查
	

	
	
	S001419
	景园建筑专题
	秋季
	36
	2
	研讨
	考查
	

	
	
	S001421
	景园历史理论专题
	春季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001423
	景园工程技术专题
	秋季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001422
	风景与游憩专题
	春季
	18
	1
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001416
	景园文化专题
	春季
	18
	1
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001222
	文献阅读与论文写作
	秋季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001304
	现代城市设计方法
	秋季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001002
	建筑理论前沿
	春季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001300
	建筑设计理论前沿
	春秋季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001001
	建筑历史前沿
	春秋季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001328
	名师理论前沿系列
	春秋季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001500
	城市设计前沿
	春季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001004
	城市理论前沿
	春季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001003
	城市与建筑遗产保护理论前沿
	春季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	S001614
	建筑环境控制学前沿
	春季
	36
	2
	授课研讨
	考查
	

	
	
	不少于7学分

	必

修

环

节
	学术环节
	参加学术研讨活动至少2次，并至少撰写学术论文1篇；选听讲座至少8次，其中必须选听学风建设、法律、心理健康讲座至少1次
	1
	
	考查
	

	
	中期考核
	依据有关规定按时完成并参加学院组织的研究生开题报告和中期考核
	
	
	考查
	


注:
1. 风景园林专业学位硕士研究生在学期间课程总学分最低要求为28学分，其中学位课程最低学分要求为18学分。其余为专业限选及专业选修课程，以及必修（学术环节）1学分，并于第三学期进行集中开题和中期考核。 
2．风景园林专业学位硕士研究生所有课程学习应在入学后一年半内完成，其中学位课程在入学后一年内完成，并取得相应学分。
3．学位课程根据此表，非学位课程可在导师同意下，从“研究生课程目录”中选择。
4．景园实践环节在入学后第二学年内完成，需提交实践学习总结报告一份，并依照有关规定按时参加集中考核，按要求通过者获得所修学分。
Discipline：[Landscape Architecture]
(Discipline Code: 0953)

Brief Introduction of Discipline
Landscape architecture study in Southeast University (former name: National Centre University\ Nanjing Institute of Technology) has started from 20th 30s, which is both a key subject in Jiangsu Province and a superior subject, focusing on the development of landscape planning and designing as well as theoretical, landscape history theories and heritage protection, landscape planning and ecological restoration, landscape engineering and technology, visiting and landscape architectural design, etc. 

In recent years, History and theory research of landscape lead the development direction of the subject, where systematic and scientific research are used to support the development of the subject; historic theory, along with heritage protection research helps remain the tradition; the engineering practice and system design production are taken as the base for converting the scientific research and progress into economic benefits. The education propose is to establish a complex subject cluster focusing on landscape science and combining relevant engineering technologies and ecology.

Relying on the superior scientific platform in SEU, the landscape department actively structures the professional laboratory; explores and accelerates the landscape research while achieving great success in the analytical assessment of landscape environment and the studies on landscape design methods. Supported by the State Natural Science Fund and Advantageous Subject Fund of Jiangsu Province, the goal is to accelerate integration, publication and application of relevant scientific research achievements. Last several years the subject behaves locally, innovates keenly. The landscape department has presided over and participated in six projects of the State Natural Science Fund. In addition, more than ten teaching awards and excellent design awards of the state level have been obtained, as well as forty excellent design awards of ministry or provincial level in total.

Training Objectives 
Students will grasp Marxism-Leninism, Mao Zedong Thought, and Deng Xiaoping’s Theory, love the motherland, and abide by the laws and regulations. The students will enhance their capability of seeking truth from facts, rigorous learning, professional dedication, and the team spirit.
Students are expected to meet the demands of national construction and future scientific progress, grasp basic theory, professional knowledge, statute and development trends, as well as advanced designing method and modern technology to tackle practical engineering problems. A comprehensive professional competence will be required: be familiar with forefront of the discipline and relevant interdisciplinary subjects; be competent to conduct the research, design, construction and management, etc. of engineering projects. They are expected to be talents with both application ability and innovation, who have innovative thinking, international perspective, project designing ability, as well as organizing and coordinating ability. 
Be proficient in one foreign language.
Cultivation standard and realization of matrix

Our school education for full-time master with landscape and architecture degree is aimed at fostering future excellent innovative, practical high-quality professionals who are good at design as well. They are supposed mainly work in the landscape planning, design and related research, while they should live up to the following requests about knowledge, ability and caliber:

Have rich cultivation in social studies, intensive social responsibility and good occupation ethics.

Have good sense in marketing, quality and security, pay attention on the protection of environment, balances of ecology and continuous development.

Manage solid theory and methods of landscape design, related technology and knowledge, know the current condition and the tendency of the subject. 

Have innovative thinking and systematic logic

Be able to use the learning scientific theory methods and technology to analyze and solve professional landscape problems independently.

Have the ability to grasp information, update knowledge and study throughout lifetime

Be familiar with the technology standard of the subject and related policy, laws and regulations.

Have good capability to organize and manage projects, strong communication and adapting the environment quickly as well as teamwork

Own international perspective and the ability to communicate, compete, cooperate under the intercultural backgrounds. 

Full time landscape architecture master cultivation standards and realization of matrix are as follows:

	index
	Knowledge, ability and caliber request 
	Approach(course, practice, lectures and activities)

	1
	Have rich cultivation in social studies, intensive social responsibility and good occupation ethics.
	Course:

Research on Theories and Practices of Chinese Socialism, Introduction to Dialectics of Nature, Issues on history theory of Landscape and Gardens, Issues on Culture of Landscape Architecture, China Traditional Culture and Ideological and Political Education, Technology Revolution and Comparison for Modernization, Social Psychology and etc..



	2
	Have good sense in marketing, quality and security, pay attention on the protection of environment, balances of ecology and continuous development.
	Course:

The Theory and Methods of Modern Landscape Architecture Design, Introduction to Dialectics of Nature, Landscape Architecture Practice, Special Research on Landscape Planning and Design, Issues on Landscape Architecture, Issues on Landscape and Recreation Planning, Issues on Culture of Landscape Architecture,  Advanced Urban Theory, Advanced Urban and Architectural Heritage Conservation Theory and etc..



	3
	Manage solid theory and methods of landscape design, related technology and knowledge, know the current condition and the tendency of the subject. 
	Course:

The Theory and Methods of Modern Landscape Architecture Design, Landscape Planning and Design(common course), Issues on Landscape Ecology, Issues on landscape plants, Advanced Landscape Discipline, Advanced Landscape Technology, Special Research on Landscape Planning and Design, Issues on Engineering Technology for Landscape Architecture, Issues on Landscape and Recreation Planning, Issues on Culture of Landscape Architecture..



	4
	Have innovative thinking and systematic logic
	Course:

The Theory and Methods of Modern Landscape Architecture Design, Landscape Planning and Design(common course), Advanced Landscape Discipline, Advanced Landscape Technology, Advanced Architectural Theory, Advanced Architectural Design Theory, Advanced Architectural History, Advanced Technology Development for Architecture, Advanced Urban Design, Advanced Urban Theory, Advanced Urban and Architectural Heritage Conservation Theory, and a series academic seminar. 

	5
	Be able to use the learning scientific theory methods and technology to analyze and solve professional landscape problems independently.
	Course:

The Theory and Methods of Modern Landscape Architecture Design, Landscape Planning and Design(common course), Landscape Architecture Practice, Issues on Landscape Ecology, Issues on landscape Plants, Advanced Landscape Discipline, Advanced Landscape Technology, Introduction to Dialectics of Nature, Special Research on Landscape Planning and Design, Issues on Landscape Architecture, Issues on History Theory of Landscape Architecture, Issues on Engineering Technology for Landscape Architecture, Issues on Landscape and Recreation Planning. Practice: internship, and a series of seminar.

	6
	Have the ability to grasp information, update knowledge and study throughout lifetime
	Course:

The Theory and Methods of Modern Landscape Architecture Design, Landscape Planning and Design(common course), Foreign Language for Master’s Degree, Analysis Reading of Foreign Professional Literature, Advanced Landscape Discipline, Advanced Landscape Technology, Advanced architectural Theory, Advanced Architectural Design Theory, Advanced Architectural History, Advanced Technology Development for Architecture, Advanced Urban Design, Advanced Urban Theory, Advanced Urban and Architectural Heritage Conservation Theory and etc. Practice: internship, and a series of seminar.

	7
	Be familiar with the technology standard of the subject and related policy, laws and regulations.
	Course:

The Theory and Methods of Modern Landscape Architecture Design, Landscape Planning and Design(common course), Career caliber Education, Analysis Reading of Foreign Professional Literature, Issues on Engineering Technology for Landscape Architecture, Modern Real Estate Investment and Development and etc. Practice: internship.

	8
	Have good capability to organize and manage projects, strong communication and adapting the environment quickly as well as teamwork
	Course:

The Theory and Methods of Modern Landscape Architecture Design, Landscape Planning and Design(common course), Special Research on Landscape Planning and Design, Issues on Landscape Architecture, Modern Real Estate Investment and Development and etc. Practice: internship, and a series of seminar.

	9
	Own international perspective and the ability to communicate, compete, cooperate under the intercultural backgrounds.
	Course:

The Theory and Methods of Modern Landscape Architecture Design, Landscape Planning and Design(common course), Advanced Landscape Discipline, Advanced Landscape Technology, Advanced Architectural Theory, Advanced Architectural Design Theory, Advanced Architectural History, Advanced Technology Development for Architecture, Advanced Urban Design, Advanced Urban Theory, Advanced Urban and Architectural Heritage Conservation Theory, Modern Real Estate Investment and Development and etc. Practice: internship, and a series of seminar.




Research Direction

(1) Garden and Landscape Design 

(2) Landscape History Theories and Heritage Protection

(3)Recreation and Landscape Architectural Design

(4) Landscape Planning and Ecological Restoration

(5) Landscape Engineering and Technology
(6)Digital Landscape and its Technology
Training Period 

Usually 2-3 years, maximum can be extended to 4 years.

Credit requirements and curriculum (refer to the attached list)

Mentor system

According to the specific condition such as professional qualification of supervisor of postgraduate and cooperation of projects, professional practice should take the double-mentor system which consists of school mentor and enterprise mentor. Cultivation of post undergraduate students is mainly affected by school mentor, while enterprise mentor attend in tutoring enterprise practice course, the selection of degree design topic and oral defense. The related decision should be made by both mentors.

Internship and enterprise practice:

SEU will contact and assign post undergraduate students internship and design enterprises, setting up standard enterprise cultivation plan; these enterprises should have certain quality, have great reputation in this industry, and people who are chosen to be mentors should have senior title of professional post. If school mentors possess professional quality in school design department or engineering center, the complement of internship can be mainly guided by school mentors with the assistance of the enterprise mentors. Post undergraduate students should refer suggestion from department and mentor after finishing all study for the degree and thesis proposal, then complete their thesis in school or enterprises and do the internship not less than 1 year. 

Degree design/Drgree Thesis
Full time landscape architecture degree design should be completed independently, which should reflect students’ ability to manage scientific theory, methods and technology to handle real life problems comprehensively. The  degree design topic should be the main problems existing in construction of landscape and gardens or a planning and design project which reaches a certain scale and requires functionality. The degree design topic should possess some theoretical significance and application value. The achievement of degree design consists of two main parts having close relevance in contents: documents and photographs for practical projects, related analyze and research, while the first part is the core to assess the degree design. The degree thesis is a systematic, complete academic paper, with very definite opinion, clear concept, correct argument, full textual research and rigorous description.
 Topic Selection
Post undergraduate students should finish their  topic selection in the third term. The topic of degree design is decided by two mentors, which should relate to the construction of national economy, the need for subject development or the supervisor research direction, aimed at real problems in production or engineering projects which have a certain degree of application prospect and creative value. The topic selection should be discussed and agreed by corresponding expert committee and confirmed by department review.

Literature Reading (for reference only, the same below)

Students are required to read at least 20 literatures on topics related to their degree design and research direction including 10 literatures in foreign languages and to write a literature overview.

Outcome Requirements
Academic degree design shall be completed by combining with practice projects and on the basis of literature reading and investigation. The part undertaken independently must reach a certain workload and a corresponding depth, and must possess some innovativeness. In the degree design, drawings should be more than 8 paper of A1, and the words of research report part should be at least 10 thousand , and no more than 15 thousand. The requirements include clear design idea, full expression of drawings, concise writing of report and excellent illustrations.
Degree design documents, maps and drawings should emphasize engineering and professional features.Degree design should be written based on students’ own study and research. The degree design should have Reasonable layout design, clear and completed drawings, maps and technology documents, precise data, and the depth and contents should satisfy corresponding industry regulations and drawing standards. The research report for degree design should emphasize on discussion, be based on practice in engineering projects and have improvements in some aspects such as theory understanding, technology, which contents and depth should be better than normal engineering instructions. The report shall be vivid represented by both pictures and words, possess a certain degree of application value and advance. 

Dissertation shall comply with the stipulations of the school, must be a systematic, complete academic paper, with very definite opinion, clear concept, correct argument, full textual research, rigorous description, highly organized, concise writing structure, smooth and concise writing style, clear chart and comments marked conform to academic norms.
Students are required to attend at least 2 seminars and to publish at least 1 paper in the area of their disciplines, and attend at least 8 lectures, among which compulsory lectures include lectures on academic ethics, law and mental health and students shall attend at least once for each of the above compulsory lectures. All the above shall be counted as one credit. 
Defense

Master students must attend the defense for their degree design after completing it within the training period. The defense is organized by the school/department and conducted within a uniform period stipulated by the school/department. The appraisers of theses and the members of Defense Committee should be experts with senior professional and technical titles in the relevant industry practice fields.
Attached List：
	Category
	Course code
	Course name
	Commencement term
	Credit hours
	Credits
	Teaching method
	Way of exam
	Remarks

	Degree Course
	A

General education requirements
	S000301
	Theoretical and Practical Research on socialism with Chinese characteristics
	Spring and Autumn
	36
	2
	Lecture
	Exam
	Required

	
	
	S000151
	Degree English
	Spring and Autumn
	72
	4
	Lecture
	Exam
	Required

	
	Total: 6 credits.

	
	B

Major-specific general education requirements


	S001401
	The Theory and Methods of Modern Landscape Architecture Design
	Autumn
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	Required

	
	
	S001403
	Landscape Planning and Design (common course)
	Autumn
	36
	2
	Seminar
	Check
	Required

	
	Total: 4 credits

	
	C

Required course for major
	S000908
	Landscape Architecture Practice
	Autumn
	108
	3
	Lecture
	Check
	Required

	
	
	S000129
	Vocational Quality Education
	Spring
	18
	1
	Lecture
	Exam
	Required

	
	
	S001415
	Issues on Landscape Ecology
	Autumn
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	Required

	
	
	S001420


	Issues on landscape plants
	Spring
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	Required

	
	Total: 8 credits

	D

Non-Degree Course
	Required elective options
	S001418
	Advanced Landscape Discipline
	Spring
	18
	1
	Lecture & Seminar
	Check
	Limited selective

	
	
	S001417
	Advanced Landscape Technology
	Spring
	18
	1
	Lecture & Seminar
	Check
	Limited selective

	
	
	S000302
	Dialectics of Nature and Scientific Socialism
	Autumn
	18
	1
	Lecture
	Exam
	Limited selective

	
	Total: 3 credits

	
	Selective course of the major
	S001404
	Special Research on Landscape Planning and Design
	Autumn
	36
	2
	Seminar
	Check
	Limited selective

Selected credit points not less than 7 credits

	
	
	S001405
	Issue on Landscape Architecture
	Autumn
	36
	2
	Seminar
	Check
	

	
	
	S001419
	Issues on History Theory of Landscape Architecture
	Spring
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001421
	Issues on Engineering Technology for Landscape Architecture
	Autumn
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001423
	Issues on Landscape and Recreation Planning
	Spring
	18
	1
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001422
	Issues on Culture of Landscape Architecture
	Spring
	18
	1
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001416
	Academic Reading and Writing of Architecture
	Autumn
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001222
	Modern Urban Design Methods
	Autumn
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001304
	Modern Architectural Theory
	Spring
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001002
	Modern Architectural  Design Theory
	Spring
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001300
	Advanced Architectural History
	Spring and Autumn
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001001
	Advanced Series of Famous Architects’ Theories
	Spring and Autumn
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001328
	Advanced Urban Design
	Spring
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001500
	Advanced Urban Theory
	Spring
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001004
	Advanced Urban and Architectural Heritage Protection Conservation
	Spring
	36
	2
	Lecture & Seminar
	Check
	

	
	
	S001003
	Advanced Architectural Environment Control Science
	Spring
	36
	2
	Lecture
	Check
	

	
	not less than 7 credits

	Major required activities
	Academic part
	To participate in academic research activities at least twice, and write 1 academic paper, attend at least 8 lectures, among which compulsory lectures include lectures on academic ethics, law and mental health, and students shall attend at least once for each of the above compulsory lectures.
	1
	
	Quiz
	

	
	Midterm inspection
	To complete and participate in midterm inspection and topic selection organized by department
	
	
	Quiz
	


Note:

1. The minimum requirements for total credits of Landscape Architecture graduate students in the schooling period 28 credits, in which the minimum requirement for degree courses are 18 credits. the others are non-degree courses and major required activities (1 credit) . In addition, midterm inspection and topic selection must be completed in the 3rd semester.
2.  All courses are normally required to be completed within 1.5 years,and degree courses are normally required to be completed within one year after registration and students should get corresponding credits.
3.  Degree courses are subject to this course plan, non-degree courses can be chosen from “Graduate Courses Catalog”.
4.  Landscape and Gardens Practice should be completed in the second year, and students need to submit a practice and study summary report. Students also need to attend collected exam on time and they will earn the credit if they satisfy all the requests. 
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